
ПРОТОКОЛ № 11

постійної  комісії  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства, 
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку

від ”22” лютого 2016 р.
ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії Т.Демко
Заступник голови комісії В.Тюска
Секретар комісії О.Майданюк

Члени комісії: В.Тюска, М.Лужецький, А.Янів

Відсутні: О.Майданюк, Р.Шагала
Запрошені:  І.Лепкий  –  директор  департаменту  міського  господарства, 
О.Савран  –  начальник  фінансового  управління,  депутат  районної  ради 
Б.Захарко, депутати міської ради -  Р.Муль, Ю.Милян

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про внесення змін до міського бюджету м.Дрогобича на 2016 рік
2. Про порядок використання плати за оренду комунального майна
3. Про затвердження доручень виборців, даних депутатам Дрогобицької 

міської ради VІІ скликання
4. Про розгляд питання щодо ремонту дороги Дрогобич-Борислав 

1. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до міського бюджету м.Дрогобича 
на 2016 рік

Виступили: І.Лепкий  та  О.Савран  –  дали  роз’яснення  щодо  статей 
фінансування житлово-комунальної системи.

Т.Демко – пропоную доопрацювати дане рішення і рекомендувати сесії 
довивчити це рішення і винести його на наступне засідання сесії

Т.Демко – хто за дану пропозицію, прошу голосувати:
”за” -  5

Вирішили: підтримати пропозицію

2.  СЛУХАЛИ:  Про  порядок  використання  плати  за  оренду 
комунального майна

Виступили:  О.Савран – пояснила щодо сплати оренди комунального 
майна 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження доручень виборців, даних депутатам 
Дрогобицької міської ради VІІ скликання

Виступили:  Т.Демко –  запропонував зняти  дане  рішення з  порядку 
денного і вивчити його досконало і винести це питання на розгляд наступної 
сесії



4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо ремонту дороги Дрогобич-
Борислав 
Виступили: Т.Демко – голова комісії та Б.Захарко – депутат районної ради 
щодо ремонту дороги на проміжку від вул. Залісся в м.Дрогобичі до моста на 
вул.Горішня Брама. 
Вирішили:  рекомендувати  голові  постійної  комісії  ради  звернутися  до 
нафтопереробного заводу ”Галичина” щодо надання допомоги в проведенні 
капітального  ремонту  вищезгаданої  дороги  та  про  результат  зустрічі 
доповісти на засіданні VІ сесії, яка відбудеться 25.02.2016 року.
Т.Демко – хто за дану пропозицію, прошу голосувати:

”за” -  5
Вирішили: підтримати пропозицію

5. Різне. 
Слухали Д.Андрейка, який звернувся з проханням не демонтовувати блоки 
перед його нежитловим приміщенням на вул.. Б.Лепкого.
Т.Демко – запропонував сторонам вирішити конфлікт в правовому полі.

Голова постійної комісії ради Т.Демко

Секретар комісії О.Майданюк


